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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

 

Készült: 2023. november 29. napján (szerdán) 16 órakor a Városháza dísztermében (9241 

Jánossomorja, Szabadság utca 39.) megtartott rendes képviselő-testületi üléséről. 

 

Jelen vannak: Jelenléti ív szerint (1. melléklet)  

 

 

Lőrincz György: Köszöntötte a megjelenteket a képviselő-testület november havi rendes 

ülésén. Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, de nem minden képviselő-

testületi tag van jelen. Jánó Zoltán képviselő nincs jelen, aki távolmaradását előzetesen 

bejelentette. Megállapította továbbá, hogy Molnár Gábor, Winkler László nincs jelen az ülésen, 

várhatóan késnek. Ismertette a képviselő-testületi ülés napirendjét a meghívónak megfelelően.  

 

Egyéb módosító indítvány, kiegészítés nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a napirend elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 6 igen szavazattal következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 181/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete a következő napirendet fogadta el: 

 

1. A 2024. évi adókoncepció megtárgyalása, a helyi adókról szóló 24/2015 (XII.1.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata 

 

2. A Jánossomorjai Városüzemeltetési és Műszaki Ellátó Szervezet beszámolója, 

szervezeti-és működési szabályzatának módosítása 

 

3. Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. évi munkatervének 

elfogadása 

 

4. Javaslat a Jánossomorjai Közös Önkormányzati Hivatal székhelyén és kirendeltségén a 

2024. évi téli igazgatási szünetek időszakának meghatározására 

 

5. A Jánossomorjai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi beszámolója 

 

6. A Jánossomorjai Közös Önkormányzati Hivatal létrehozására és fenntartására 

vonatkozó megállapodás módosítása 

 

7. A 2024. évi illetményalap megállapításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása 

 

8. A 2024. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 

 

9. A Kék Bagoly Bölcsőde nyitvatartási rendje 
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10.  Ingatlanügyek 

 

11. A 2024. évi városi rendezvénynaptár elfogadása 

 

12. Az E.ON Észak-Dunántúli Áramhálózati Zrt. beszámolója 

 

13. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

14. Egyéb ügyek 

 

15. A Képviselő-testület által adományozható „Jánossomorja Város Kiváló Tanára, 

Zenetanára, Tanítója, Óvónője”, „Az oktatási intézmény kiváló dolgozója”, 

„Jánossomorja Város Sportdíja”, „Jánossomorja Város Kiváló Tanulója díj alapításáról 

szóló 5/2017 (IV.6.) önkormányzati rendelete alapján Jánossomorja Város Év Sportdíja 

adományozása (zárt ülés) 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

1./ A 2024. évi adókoncepció megtárgyalása, a helyi adókról szóló 24/2015 (XII.1.) 

önkormányzati rendelet felülvizsgálata – 3. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 1./ napirendi pont a 2024. évi adókoncepció megtárgyalása, 

a helyi adókról szóló 24/2015 (XII.1.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata. Törvényi 

kötelezettség, hogy amennyiben új adónemet szeretne az önkormányzat bevezetni, vagy a 

meglévő adók mértékét emelni, november 30-ig kell erről döntést hoznia. Az előterjesztésből 

kitűnik, hogy nem javaslom új adónem bevezetését, sem a jelenleg meglévő adónemek 

mértékének emelését. Ezt a javaslatot az önkormányzat költségvetésének stabilitása indokolja. 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. 

Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatát.  

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy jól alakulnak a helyi adóbevételek. A bizottság próbálta 

vizsgálni a helyi adóbevételek teljesülésülésének lehetséges okait is, hiszen korábban egy 

rosszabb prognózist vázoltunk fel a gazdasági válságra tekintettel. Azt gondoltuk, hogy némi 

visszaesés várható. Az inflációnak köszönhetően az önkormányzat kevésbé érzékeli a 

visszaesést, hiszen a vállalkozások árbevétele az áremelkedések miatt nőtt, így a helyi iparűzési 

adó is nagyobb mértékben teljesült. Ennek köszönhetően 1 milliárd 153 millió forint bevétel 

realizálódott. Idén is volt szokás szerint egy nagyobb vita az építményadó mértékének emelése 

vonatkozásában. A bizottság hosszabb vita után nem javasolja az építményadó mértékének 

emelését a kiadott lakások vonatkozásában. A bizottság vizsgálja a jövőben annak lehetőségét, 

hogy tudna az önkormányzat részesülni az albérletkiadók nyereségéből. Az esetleges bevételt 

az önkormányzat a jövőben rendészeti feladatokra, kamerarendszer fejlesztésre fordítaná. 

Hosszabb távon érdemes foglalkozni a kommunális adó esetleges emelésével, hiszen régóta 

változatlan mértékű. A bizottság elfogadásra javasolja módosító javaslat nélkül az 

adókoncepciót. 

 

dr. Péntek Tímea: Az előterjesztés kiküldése óta megérkezett a helyi adó valorizáció, melyet 

ismertetett a Magyar Államkincstár Győr-Moson-Sopron Vármegyei Igazgatóság tájékoztatás 

alapján. 
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Horváth Dániel: Elmondta, hogy Jánossomorja nagyon el van maradva az adómaximumok 

szintjétől. Felhívta a figyelmet a kiadások folyamatos emelkedésére. Véleménye szerint azért 

vannak ilyen mértékű tartalékai az önkormányzatnak, mert tervszerűen, átgondolva 

gazdálkodik. Attól tart, hogy ha a helyi adók emelésre kerül sor a jövőben, túl nagy mértékű 

emelésre kell, hogy sor kerüljön egylépcsőben. Véleménye szerint továbbá inkább emeljünk 

több alkalommal kisebb mértékben, mint egyszer nagyot. A magánszemélyek kommunális 

adója, illetve az építményadó tekintetében valószínű emelés szükséges a jövőben.  

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy településünket Lébényhez, Mosonmagyaróvárhoz kellene 

hasonlítani. Ezekhez a településekhez képest nem alacsony a helyi adók mértéke a 

magánszemélyek kommunális adója kivételével.  

 

dr. Mihályi Zsuzsanna: Ezek az adóterhek a lakosság életét közvetlenül tudják befolyásolni. 

Egyetértek azzal, hogy nem emelünk, az önkormányzat gazdálkodása stabil.  

 

Maglódi Zsolt: Elmondta, hogy ő javasolta az építményadó mértékének növelését. Példaként 

Bezenyét említette, ahol az építményadó mértéke 1600 Ft/m2. Bezenye hasonló gondokkal 

küzd, mint mi és a város bevételeit ezzel megnövelték. Valóban nem nagy összeg lenne a 

növekmény, de azokat a költségeket, amik a nagyobb lakosságszámmal, ide költözők 

hozzáállásával keletkezik, azt fedeznék. Elvárható a bérbeadóktól, hogy szálljanak be a 

költségekbe és segítsék az önkormányzat működését. 

 

Horváth Dániel: Az építményadó emelését nem támogatnám. A kommunális adó mértékére 

ismét felhívta a figyelmet, a jövőben kisebb mértékű  

 

Bella Zsolt: Véleménye szerint az adók mértékének változtatása politikai döntés is. A jövő évre 

vonatkozó javaslatokkal összefüggésben felhívta a figyelmet, hogy a jövő év június 9-én 

választás lesz. Nem támogatja a helyi adók emelését, a bizonytalan energiaárak, infláció miatt. 

 

Winkler László képviselő megérkezett az ülésterembe. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az adókoncepció elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 182/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

1. Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 2024. 

évre vonatkozó adókoncepciót az előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja. 

 

2. Döntött továbbá arról, hogy a helyi adókról szóló önkormányzati rendeletét nem kívánja 

módosítani. 

 

Felelős:  dr. Péntek Tímea jegyző  

Határidő:  azonnal 

 

2./ A Jánossomorjai Városüzemeltetési és Műszaki Ellátó Szervezet beszámolója, 

szervezeti-és működési szabályzatának módosítása – 4. melléklet 
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Lőrincz György: Elmondta, hogy 2./ napirendi pont a Jánossomorjai Városüzemeltetési és 

Műszaki Ellátó Szervezet éves beszámolója; illetve szervezeti-és működési szabályzatának 

módosítása. Köszöntötte Bella Sándor igazgatót. Elmondta, hogy a képviselő-testület 

munkatervében szerepel a VÜMESZ beszámolója, melyet az igazgató úr határidőre elkészített. 

Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. 

Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a bizottság a határozati javaslatokat elfogadásra javasolja. 

Megköszönte a VÜMESZ munkáját. Néhány sarkalatos pontot ki kíván emelni a beszámolóból. 

A jelen körülmények, magas infláció miatt a telephely kialakítása nem biztos, hogy 

megkezdhető. A bérlakásfejlesztés elindult a Városháza mellett, erről is hallottunk beszámolót. 

A TOP Plusz pályázat keretében több projekt adminisztratív előkészítését is végezte a 

szervezet.  Többször felmerült a parkok, fák kezelése is, illetve a személyi állomány kérdése is. 

Kiemelte, hogy az esővíz elvezetéssel kapcsolatban jelentős eredményeket ért el a VÜMESZ. 

A bizottság kéri, hogy akik betemetik az árkokat, azokat a Hivatal szankcionálja. Érdeklődött 

továbbá, hogy meddig tart még a fásítási program. Kiemelte, hogy 1500-2000 fát ültetett az 

önkormányzat az utóbbi években. Véleménye szerint elérte az önkormányzat azt a határt, 

amikor a városüzemeltetőnek hatalmas feladat lesz. A kialakult emberhiány miatt hatalmas 

feladat lesz a fák gallyazása, metszése, öntözése, de a zöldhulladék kezelése is. A jövőben 

inkább a külterületen kerüljön sor fásításra, fasorok kialakítására, ne belterületen. 

 

Lőrincz György: A heti vezetői értekezletek alapján belelátok a városüzemeltetés működésébe. 

Szerteágazó feladatot lát el a szervezet, mely összetett és nehéz. Hasonlít a futballhoz, a pálya 

széléről könnyű bekiabálni. A városüzemeltetés nem egy hálás feladat úgy, hogy mindenkinek 

megelégedésére történjen. Nagy kihívás a megfelelő szakemberek megtalálása, nyugdíjba 

vonuló szakmunkások pótlása. Valóban át kell tekinteni, hogy mi a kötelező és önként vállalt 

feladat, amiből esetleg vissza lehet venni a jövőben. De reméljük, nem kerül ilyenre sor. 

 

Bella Sándor: Megköszönte a pozitív értékelést. Elmondta, hogy a beruházásokkal 

kapcsolatban sok lakossági kérdés, észrevétel elhangzik, érkezik. A beruházások közül kiemelte 

a közvilágítás rekonstrukció kérdését, melyhez sok észrevétel érkezik akár polgármester úrhoz 

is. Hangsúlyozta, hogy a meglevő hálózat, lámpaállomány kicserélését jelenti a beruházás. 

Egyes helyeken volt lehetőség plusz lámpatestekkel beavatkozni a tervező véleménye alapján, 

ahol sötét foltok voltak. A lakóutcákban nem volt lehetőség besűríteni ott, ahol minden második 

oszlopon van lámpatest eddig. Kérte, hogy irányítsák a VÜMESZ-hez a lakosokat, ha 

észrevételeik vannak a lámpatestekkel összefüggésben. Hangsúlyozta, hogy új lámpatestek 

felhelyezésére nincs lehetőség a beruházásban. Megköszönte a bérrendezéshez nyújtott 

támogatást. Sajnos a magánszektorban, más ágazatokban tapasztalható magasabb bérek miatt  

nehéz a szakemberek felvétele, megtartása. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a beszámoló elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 183/2023. (XI. 29.) Kt. 

határozata 
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Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Jánossomorjai 

Városüzemeltetési és Műszaki Ellátó Szervezet beszámolóját az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Bella Sándor: Elmondta, hogy a szervezeti-és működési szabályzat felülvizsgálata is 

megtörtént a bekövetkezett szervezeti változások miatt. Kérte, hogy a képviselő-testület 

támogatását. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a szervezeti-és működési szabályzat módosítását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 184/2023. (XI. 29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a Jánossomorjai 

Városüzemeltetési és Műszaki Ellátó Szervezet Szervezeti és Működési Szabályzatát a 2. 

melléklet szerint jóváhagyja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

3./ Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. évi munkatervének 

elfogadása – 5. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 3./ napirendi pont Jánossomorja Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének 2024. évi munkatervének elfogadása. A munkaterv összeállítása 

törvényi kötelezettség, melynek eleget teszünk az előterjesztéssel. Az előterjesztést egyetlen 

bizottság sem tárgyalta, így megadta a szót képviselő-testületnek. Megkérdezte, hogy van-e 

kérdés, észrevétel. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a munkaterv elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 185/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jelen előterjesztés mellékletében 

foglalt tartalommal elfogadta Jánossomorja Város Önkormányzata 2024. évi munkatervét. 

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

Határidő:  azonnal 
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4./ Javaslat a Jánossomorjai Közös Önkormányzati Hivatal székhelyén és kirendeltségén 

a 2024. évi téli igazgatási szünetek időszakának meghatározására – 6. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 4./ napirendi pont a javaslat a Jánossomorjai Közös 

Önkormányzati Hivatal székhelyén és kirendeltségén a 2024. évi téli igazgatási szünetek 

időszakának meghatározására. A napirend előterjesztője dr. Péntek Tímea jegyző. 

Megkérdezte, hogy van-e kiegészítése az előterjesztéshez. 

dr. Péntek Tímea: Nem kíván kiegészítést tenni. 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az eredeti előterjesztés szerinti javaslatot. 

A képviselő-testület egyhangú, 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 186/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

Jánossomorja Város Képviselő-testülete dönt arról, hogy a Jánossomorjai Közös 

Önkormányzati Hivatal székhelyén, kirendeltségén az igazgatási szünet időtartama télen: 2024. 

december 23-tól 2025. január 3-ig tart.  

Az igazgatási szünet időtartama alatt a KÖH zárva tart. Az egyes szervezeti egységek, ügyelet 

útján biztosítják a zavartalan ügymenetet és feladatellátást. 

Felkéri a polgármestert, hogy a jegyző útján, tegye meg a szükséges intézkedéseket. 

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester  

   dr. Péntek Tímea jegyző 

Határidő:  2024. február 15. 

 

5./ A Jánossomorjai Közös Önkormányzati Hivatal 2023. évi beszámolója – 7. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 5./ napirendi pont a Jánossomorjai Közös Önkormányzati 

Hivatal 2023. évi beszámolója. A beszámoló a munkatervben is szerepel, hiszen a hivatal is 

évről évre beszámol a munkájáról. A napirend előterjesztője dr. Péntek Tímea jegyző. 

Megkérdezte, hogy van-e kiegészítése.  

 

dr. Péntek Tímea: Nem kíván kiegészítést tenni a beszámolóhoz. 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy időnként megbeszéléseket tartunk a másik két 

polgármesterrel. Nagyon konstruktív, hasznosak ezek a megbeszélések. Mindkét polgármester 

elégedetten nyilatkozik a közös önkormányzati hivatalról. Korábban voltak vitás kérdések, 

melyek nyugvó pontra jutottak. Reméli, hogy jövőben is így marad. 

 

Lipovits Máté: A Szociális és Egészségügyi Bizottság Elnökétől kíván kérdezni. A 

beszámolóban olvasható, hogy a Szociális és Egészségügyi Bizottság rendelkezik a rendkívüli 

települési támogatások 7,6 millió Ft keretösszegével, azonban a keretösszeg nagyobb része nem 
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került felhasználásra. Érdeklődött, hogy jól érzékeli-e, hogy a gazdasági nehézségek kevésbé 

érintik a település lakóit, mint korábban. 

 

Winkler László: A bizottság számára is érthetetlen, hogy gyakorlatilag szép lassan elfogynak 

a kérelmek. Nem tudja, hogy mi az oka ennek, holott azon panaszkodunk, hogy az embereknek 

kevesebb a pénze, rosszabb a gazdasági helyzet. A bizottság megélhetést nem tud biztosítani, 

de bármilyen támogatás jól jön a családoknak. Elutasításra senki sem került az elmúlt években. 

Felhívta a figyelmet a Bursa Hungarica Felsőoktatási Ösztöndíj pályázatra is.  

 

Molnár Gábor képviselő megérkezett az ülésterembe. 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy évente van ún. jelzőrendszeri fórum, ahol részt vesznek a 

különböző szervezetek, hatóságok. Ott is elhangzott, hogy lehet, hogy több a rászoruló a 

városban, de valamilyen ok miatt nem fordulnak azokhoz az intézményekhez, hatóságokhoz, 

akik segíteni tudnának. Kérte, hogy az intézményrendszer nagyobb figyelmet fordítson a 

rászorulók felkutatására. Kiemelte, hogy a kérelmekről a Szociális és Egészségügyi Bizottság 

dönt, forduljanak hozzá bizalommal. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a beszámoló elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 187/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

Jánossomorjai Közös Önkormányzati Hivatal tevékenységéről szóló beszámolót az 

előterjesztésben foglalt tartalommal elfogadja. 

 

Felelős:  dr. Péntek Tímea jegyző  

Határidő:  azonnal 

 

6./ A Jánossomorjai Közös Önkormányzati Hivatal létrehozására és fenntartására 

vonatkozó megállapodás módosítása – 8. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 6./ napirendi pont a Jánossomorjai Közös Önkormányzati 

Hivatal létrehozására és fenntartására vonatkozó megállapodás módosítása. Az előterjesztést 

megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte Lipovits 

Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatot. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a bizottság elfogadásra javasolja a megállapodás-tervezetét, 

hiszen a szükséges állami támogatás rendelkezésre áll.  

 

dr. Péntek Tímea: Kiemelte, hogy az elmúlt években az állami támogatás nem fedezi teljes 

körűen a közös önkormányzati hivatal működését. Célszerű emiatt ezt a jövőben felülvizsgálni. 
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Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a határozati javaslatot. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 188/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

1. Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

Jánossomorjai Közös Önkormányzati Hivatal létrehozásáról és fenntartásáról szóló 

megállapodást kiegészítő okiratot a határozat 1. sz. mellékletében foglalt tartalommal 

elfogadja. 

 

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy az okiratot aláírja. 

 

3. Felkéri a polgármestert, hogy Újrónafő és Várbalog Község Önkormányzata Képviselő-

testületét értesítse. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: 2024. december 31. 

 

 

7./A 2024. évi illetményalap megállapításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása 

– 9. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 7./ napirendi pont a 2024. évi illetményalap megállapításáról 

szóló önkormányzati rendelet megalkotása. Jövő évtől 80.000 Ft-ra javaslom megemelni az 

illetményalapot, ezt kérem elfogadni.. Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, 

Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a 

bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Lipovits Máté: 2023. január 1-jétől 70.000 Ft-ról 73.000 Ft-ra emelte a testület az 

illetményalapot. 2024. január 1-jétől a bizottság is egy nagyobb mértékű emelést lát jónak a 

környező bérekhez történő felzárkózás érdekében. A bizottság elfogadásra javasolja a rendelet-

tervezet, tekintettel arra, hogy a bizottság is az idei évben a tavalyi évi emeléshez képest egy 

magasabb mértékű emelést javasol. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a 2024. évi illetményalap megállapításáról szóló 

önkormányzati rendelet elfogadását, megalkotását. 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyhangú, 8 igen szavazattal 

elfogadta és megalkotta Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

19/2023. (XII.11.) önkormányzati rendeletét a 2024. évi illetményalap megállapításáról. 

 

8./A 2024. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása – 10. melléklet 
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Lőrincz György: Elmondta, hogy 8./ napirendi pont a 2024. évi belső ellenőrzési terv 

jóváhagyása. Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és 

Ügyrendi Bizottság. Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság véleményét. 

Bella Zsolt elhagyta az üléstermet. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a bizottság elfogadásra javasolja az eredeti határozati 

javaslatot. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a 2024. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 189/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

1. Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 

2011. évi CXCV. törvény 70.§ (1) bekezdésére, valamint a költségvetési szervek 

belsőellenőrzésével kapcsolatos részletszabályokat a költségvetési szervek belső 

kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről szóló 370/2011. (XII. 31.) 

Kormányrendeletben foglaltakra figyelemmel elfogadja jelen határozat 

elválaszthatatlan mellékletét képező 2024. évre vonatkozó belső ellenőrzési tervet. 

 

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a feladat ellátásához szükséges vállalkozói 

szerződést megkösse. 

 

Felelős:  dr. Péntek Tímea jegyző 

Határidő:  2023. december 31. 

 

9./ A Kék Bagoly Bölcsőde nyitvatartási rendje – 11. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 9./ napirendi pont a Kék Bagoly Bölcsőde nyitvatartási 

rendje. Az előterjesztést megtárgyalta a Szociális és Egészségügyi Bizottság. Felkérte Winkler 

László elnököt, hogy ismertesse a bizottság véleményét. Kiegészítésként elmondta, hogy az 

intézményvezető betegség miatt nem tud részt venni az ülésen. 

 

Bella Zsolt megérkezett az ülésterembe. 

 

Winkler László: Elmondta, hogy a bizottság megtárgyalta a kérelmet és elfogadásra javasolja. 

Kiemelte, hogy a családok fel tudnak időben készülni a gondozás nélküli munkanapokra. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lipovits Máté: Szavazásra tette fel az eredeti határozati javaslatot. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 190/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

1. Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete dönt arról, hogy a Kék 

Bagoly Bölcsőde nyári és téli nyitvatartási idejét és rendjét, illetve a nyári és téli ügyeleti 

rendjét az alábbiak szerint hagyja jóvá: 

 

A bölcsőde nyári zárva tartása: 2024. július 22 – 2024. augusztus 4. 

 

A bölcsőde téli zárva tartása: 2024. december 23 – 2025. január 5. 

 

A nyári és téli zárva tartási időn kívül – a 15/1998. (IV.30.) NM rendelet 43. § (1)-(3) 

bekezdés kivételével - normál munkarend szerint működik az intézmény. 

2. Felkéri a bölcsődevezetőt, hogy a gyermekek felügyeletének, gondozásának 

megszervezése érdekében tájékoztassa a szülőket a bölcsőde nyári nyitva tartásának 

rendjéről. 

Felelős:  Németh Tímea intézményvezető 

Határidő:  2024. február 15. 

 

10./ Ingatlanügyek 

 

10/1. Ingatlanügyek - Jánossomorjai Darts Szakosztály kérelme – 12. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy az ingatlanügyek között az első a Jánossomorjai Darts 

Szakosztály kérelme. A volt pusztasomorjai általános iskolában szeretnének edzőtermet 

kialakítani, amennyiben ezt a képviselő-testület támogatja. A kérelmet megtárgyalta a 

Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte Lipovits Máté elnököt, 

hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a bizottság rövid szóbeli egyeztetést folytatott a 

kérelmezőkkel. Elvi szinten támogatja a bizottság a kérelmet, azonban az épület állapota nem 

biztos, hogy jelenlegi formában kielégítő. Ezért felkértük a VÜMESZ-t, hogy mérje fel milyen 

beavatkozások szükséges (pl. áram, falak, vizesblokk) a használatbavétel érdekében.  

 

Molnár Gábor: Bejelentette személyes érintettségét a napirend vonatkozásban. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az érintettség miatt történő kizárást. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 191/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 10/1. 

Ingatlanügyek - Jánossomorjai Darts Szakosztály kérelme c. napirendről történő szavazásból 

Molnár Gábor képviselőt személyes érintettsége miatt kizárja. 
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Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Molnár Gábor: Elmondta, hogy a Balassi Bálint Művelődési Házban zajlanak a pingpong 

edzések is. Véleménye szerint egy égisz alatt meg lehetne oldani ezt a problémát is, így 

csökkenne a Művelődési Ház telítettsége is. Akár egyik teremben a pingpong szakosztály is 

helyet kaphatna, így az eszközök sem a Művelődési Házban kerülnének tárolásra. 

 

Lőrincz György: Kérte, hogy a két szakosztály között az egyeztetéseket folytassa le, és jelezze 

az önkormányzat felé ennek eredményét. 

 

Lipovits Máté: Nem gondolja, hogy egy egész sportközpontot kellene létrehozni ott abban az 

épületben jelen állapotában. Véleménye szerint ez egy ideiglenes megoldás lesz más funkció 

megtalálásáig. Ezt elmondta a szakosztály képviselői részére is. Véleménye szerint továbbá a 

jövőben lakófunkcióval, bérlakások kialakításával kellene megtölteni az ingatlant. 

 

Molnár Gábor: Egyetért a felvetésekkel. Véleménye szerint is pedagógus lakássá kell 

kialakítani. Ha egy-két évre is adjuk bérbe, akkor viszont mindkét szakosztálynak célszerű 

bérbe adni.  

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi 

Bizottság véleményét, javaslatát. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 192/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete elvi támogatását adja az 1. melléklet 

szerinti kérelemhez.  

Felkéri a VÜMESZ igazgatóját, hogy az ingatlan bérbeadásához szükséges felméréseket 

végezze el, és annak eredményét terjessze a képviselő-testület elé. 

Felelős: Lőrincz György polgármester, Bella Sándor igazgató 

Határidő: azonnal, 2024. február havi rendes ülés 

 

10/2. Ingatlanügyek – Jánossomorja, 0999 helyrajzi számú ingatlan ügye - 13. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a Jánossomorja, 0999 helyrajzi számú ingatlan ügye 

következik. Az ingatlan az egykori Rohrerföldön található, ún. offroad céljára kívánják igénybe 

venni. A kérelmet megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. 

Felkérte Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a bizottsági ülésen jelen voltak a kérelmezők, akikkel 

egyeztetett a bizottság. A bizottságnak vannak aggályai a szerződéskötéssel, biztonsági 
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garanciák tekintetében. A bizottság javasolja, hogy kérje fel a testület a kérelmezőt, hogy 

jánossomorjai 0999 helyrajzi számú ingatlanra vonatkozóan a kérelmében meghatározott 

tevékenység végzéséhez szükséges valamennyi hatósági engedélyt szerezze be és terjessze a 

képviselő-testület elé. Az engedélyek beszerzését követően döntsön a testület a bérbeadás 

feltételeiről.  

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi 

Bizottság javaslatát. 

 

A képviselő-testülete egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 193/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

1. Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri kérelmezőt, hogy a 

jánossomorjai 0999 helyrajzi számú ingatlanra vonatkozóan a kérelmében 

meghatározott tevékenység végzéséhez szükséges valamennyi hatósági engedélyt 

szerezze be és terjessze a képviselő-testület elé. Az engedélyek beszerzését követően 

dönt a bérbeadás feltételeiről.  

 

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy az engedélyek beszerzéséhez szükséges 

jognyilatkozatokat/hozzájárulásokat megtegye.  

 

3. Felkéri a polgármestert, hogy a kérelmezőket értesítse. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: 2023. december 31. 

 

10/3. Ingatlanügyek – Rekultív Kft. kérelme – 14. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy az ingatlanügyek között szerepel a Rekultív Kft. kérelme, 

melyet megtárgyalt a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte 

Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a bizottság nagyon szűkszavúnak ítélte a beadványt, továbbá 

nem derül ki, hogy milyen beruházásokat takar. Konkrétumok nélkül azonban érdemi döntést 

nem lehet, szabad hozni.  

 

Lőrincz György: Ha jól értem, hogy a bizottság javasolja a képviselő-testületnek részletes 

tájékoztatás, koncepció kérését a Rekultív Kft-től. A Rekultív Kft. hulladékhasznosítást, 

mezőgazdasági fejlesztést, biológiai hulladék előkezelést és hasznosítást tervezett korábban a 

területen.  

 

Lipovits Máté: Igen, ez a bizottság javaslata. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi 

Bizottság javaslatát. 
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A képviselő-testülete egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 194/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy részletes 

tájékoztatás, fejlesztési koncepció megküldését kéri a Rekultív Kft-től, melynek megismerését 

követően dönt a képviselő-testület a kérelemről. 

Felkéri a polgármestert, hogy a kérelmezőt értesítse. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: 2023. december 31. 

 

10/4. Ingatlanügyek – Győri Tankerületi Központ megkeresése – 15. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy a Győri Tankerületi Központ megkeresése az utolsó az 

ingatlanügyek között. A Győri Tankerületi Központ bizonyos felújításokat szeretne végezni a 

Klafszky Katalin Tagiskolában, melyhez a tulajdonos hozzájárulását kéri. Az előterjesztést 

megtárgyalta a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte Lipovits 

Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy a bizottság támogatja a tulajdonosi hozzájárulás megadását, 

azonban az épület első részen is vannak beázási pontok. Kérte a bizottság, hogy ezt is jelezzék 

a tankerületi központ felé. 

 

Bella Zsolt: Elmondta, hogy a tetőszerkezet felújítását érinti a kérelem, nem a teljes héjazat 

cseréjét. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a bizottság javaslatát, miszerint a képviselő-testület 

tulajdonosi hozzájárulást ad a kérelem szerinti munkák elvégzése vonatkozásában. 

 

A képviselő-testülete egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 195/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

1) Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete tulajdonosi hozzájárulást ad a 

Győri Tankerületi Központ részére a kérelem szerinti munkák elvégzése 

vonatkozásában. 

 

2) Felkéri a polgármestert a Győri Tankerületi Központ Vezetőjének értesítésére. 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: 2023. december 31. 

 

11./ A 2024. évi városi rendezvénynaptár elfogadása – 16. melléklet 
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Lőrincz György: Elmondta, hogy 11./ napirendi pont a 2024. évi városi rendezvénynaptár 

elfogadása. A rendezvénynaptár célja, hogy a városi rendezvények kiadásai tervezhetőek 

legyenek a jövő évi költségvetés összeállítása során.  Felhívta a figyelmet, hogy 2024-ben több 

jubileumi jeles évfordulója is lesz a Városnak. 20 éves lesz Magyarország EU tagsága, 20 éves 

Jánossomorja várossá válása, illetve 20 éves lesz Nagyfödémes-Jánossomorja testvértelepülési 

kapcsolata. Véleménye szerint ezeket a jubileumokat méltó módon kell megünnepelni. A 

testvértelepülési kapcsolat méltó megünneplése érdekében már pályázatot is nyújtott be a 

képviselő-testület. A rendezvénynaptárt megtárgyalta a Humánpolitikai Bizottság. Felkérte 

Horváth Dániel elnököt, hogy ismertesse a bizottság véleményét, javaslatát. 

 

Horváth Dániel: Elmondta, hogy a bizottság módosító javaslattal kíván élni. Javasolja, hogy a 

Jánossomorja Füzetek Bemutatója kerüljön be a városi rendezvénynapatárba május 14-ei 

időponttal. 

 

Lőrincz György: Igen, teljesen jogos az észrevétel. Korábban a városnapok programjai között 

szerepelt a program, azonban a szervező jelezte, hogy májusban kerül jövő évben megtartásra. 

Támogatja a módosító javaslatot. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a városi rendezvény naptár elfogadását a Humánpolitikai 

Bizottság javaslata alapján. 

 

A képviselő-testülete egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 196/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete - a Humánpolitikai Bizottság 

javaslatát figyelembevéve - elfogadta Jánossomorja Város 2024. évi városi rendezvénynaptárát. 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

12./Az E.ON Észak-Dunántúli Áramhálózati Zrt. beszámolója – 17. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 12./ napirendi pont az E.ON Észak-Dunántúli Áramhálózati 

Zrt. beszámolója. A KÖH illetékes munkatársai többször megküldték a megkeresést, azonban 

a beszámoló nem érkezett meg. Kérte a képviselő-testület döntésének megküldését a szolgáltató 

felé. Megkérdezte, hogy van-e kérdés, észrevétel. 

 

dr. Mihályi Zsuzsanna: Érdeklődött, hogy lehet-e szankcionálni, hogy nem küldték meg a 

beszámolót. 

 

dr. Péntek Tímea: Nem lehet szankcionálni. 

 

Winkler László: Érdeklődött, hogy a mosonszentjánosi iskola előtti villanyoszlop kicserélésre 

került-e. 
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Bella Sándor: Egyeztet a területgazdával a mielőbbi csere érdekében. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a határozati javaslat elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 197/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete megállapította, hogy az E.ON Észak-

Dunántúli Áramhálózati Zrt. beszámolója a három megkeresés ellenére nem került 

megküldésre. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

13./ Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról – 18. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy 13./ napirendi pont a beszámoló a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról. Megkérdezte, hogy van-e kérdés, észrevétel a beszámolóhoz. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a beszámoló elfogadását. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 198/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadta a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót. 

 

Felelős:  Lőrincz György polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

14./ Egyéb ügyek 

 

14/1. Egyéb ügyek – Gyógymasszőr kérelme - 19. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy az egyéb ügyek között szerepel a gyógymasszőr kérelme, 

melyet megtárgyalt a Pénzügyi, Gazdasági, Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság. Felkérte 

Lipovits Máté elnököt, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 

 

Lipovits Máté: A bizottság megtárgyalta a kérelmet és 2024. január 1-től heti 25 órára történő 

emelését javasolja a képviselő-testületnek. 
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Winkler László: A napi 4-5 óra nem számít bele a nyugdíj éveibe. Módosító indítványként 

napi 6 órára történő emelését javasolja a képviselő-testületnek. 

 

dr. Mihályi Zsuzsanna: Munkáját a betegek megelégedésére végzi. Támogatja a napi 6 órára 

történő emelését. 

 

Lipovits Máté: Véleménye szerint nem volt kellően alátámasztva a kérelem. 

 

Maglódi Zsolt: Nem volt konkrét adat akár a betegekről, várólistáról. Véleménye szerint is a 

napi 5 órával induljon el az óraemelés. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel Winkler László módosító indítványát. 

 

A képviselő-testület 4 igen, 3 nem, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 199/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete Winkler László képviselő módosító 

indítványát nem fogadta el.  

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a bizottság javaslatát. 

 

A képviselő-testület 5 igen, 2 nem, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 200/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

1) Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy heti 25 

órában kívánja biztosítani a gyógymasszázst.  

 

2) Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedéseket tegye meg, illetve a 

megállapodás-módosítást írja alá. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: 2023. december 31. 

 

14/2. Egyéb ügyek – Köztartozásmentes adózói adatbázis - 20. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy az egyéb ügyek között szerepel a Nemzeti Adó-és 

Vámhivatal tájékoztatása. Megadta a szót, dr. Mihályi Zsuzsannának. 
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dr. Mihályi Zsuzsanna: Bejelentette személyes érintettségét a napirenddel összefüggésben. 

Elmondta, hogy korábban megszüntette egyéni vállalkozását, melyen a megszüntetést követően 

hátralék keletkezett. A hátralékot megfizette, a kérelmet ismét benyújtotta a NAV-hoz. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az érintettség miatt történő kizárást. 

 

A képviselő-testület 7 igen, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 201/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 14/2. Egyéb 

ügyek napirendről történő szavazásból dr. Mihályi Zsuzsanna képviselőt személyes érintettsége 

miatt kizárja. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a határozati javaslatot. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 202/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul vette a Nemzeti Adó-és 

Vámhivatal Győr-Moson-Sopron Megyei Adó-és Vámigazgatósága tájékoztatását, miszerint 

dr. Mihályi Zsuzsanna helyi önkormányzati képviselő a köztartozásmentes adózói adatbázisból 

törlésre került.  

 

Felkéri dr. Mihályi Zsuzsanna helyi önkormányzati képviselőt, hogy a köztartozásmentes adózói 

adatbázisba történő visszakerüléséről, amennyiben lehetséges, soron kívül, de legkésőbb 2024. 

január 10-ig tájékoztassa a testületet. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester, ill. dr. Mihályi Zsuzsanna képviselő 

Határidő: azonnal, ill. 2024. január 10. 

 

14/3. Egyéb ügyek – Fizetési meghagyás kezdeményezése  

 

Lipovits Máté: Elmondta, hogy fizetési meghagyás indítást szeretnénk kezdeményezni egy 

önkormányzati bérlakásban élő lakóval szemben, aki közel 400.000 Ft-ot halmozott fel. Több 

fizetési felszólítást is küldtünk, azonban befizetésre nem került sor. Megkérdezte, hogy van-e 

kérdés, észrevétel. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel az ügyrendi javaslatot. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
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Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 203/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 14/3. Egyéb 

ügyek – Fizetési meghagyás kezdeményezése c. napirendi pontot a Pénzügyi, Gazdasági, 

Városfejlesztési és Ügyrendi Bizottság véleménye nélkül kívánja tárgyalni. 

 

Felelős: Lőrincz György polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Lőrincz György: Szavazásra tette fel a határozati javaslatot. 

 

A képviselő-testület egyhangú, 8 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testületének 204/2023. (XI.29.) Kt. 

határozata 

 

1. Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete döntött arról, hogy a 

felhalmozódott lakbérhátralékokat fizetési meghagyásos eljárásban, végrehajtási 

eljárásban érvényesíteni kívánja. 

 

2. Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete vállalja az eljárások 

lefolytatása során felmerülő illetékek, díjak költségeinek megtérítését az Önkormányzat 

2023. évi költségvetése terhére. 

 

3. Felkéri a polgármestert és dr. Vajda Attilát az önkormányzat állandó megbízással 

rendelkező ügyvédjét a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Felelős:  1)-2) pont vonatkozásában Lőrincz György polgármester 

3) pont vonatkozásában dr. Vajda Attila ügyvéd 

Határidő: folyamatos 

 

15./ A Képviselő-testület által adományozható „Jánossomorja Város Kiváló Tanára, 

Zenetanára, Tanítója, Óvónője”, „Az oktatási intézmény kiváló dolgozója”, 

„Jánossomorja Város Sportdíja”, „Jánossomorja Város Kiváló Tanulója díj alapításáról 

szóló 5/2017 (IV.6.) önkormányzati rendelete alapján Jánossomorja Város Év Sportdíja 

adományozása (zárt ülés) – 21. melléklet 

 

Lőrincz György: Elmondta, hogy Jánossomorja Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

15./ napirendi pontot Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés a.) pontja alapján zárt ülés keretében tárgyalja. Megkérte a sajtó 

munkatársait, illetve VÜMESZ igazgatóját, hogy hagyják el az üléstermet. 

 

A képviselő-testület ülése zárt ülés keretében folytatódott. 

 

A képviselő-testület ülése nyílt ülés keretében folytatódott. 

 

Közérdekű kérdések, bejelentések: 
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Lipovits Máté: Érdeklődött, hogy érkezett-e válasz a Mosonszentjános Vadásztársaság 

részéről. 

 

Lőrincz György: Tájékoztatta a képviselőt, hogy nem érkezett hivatalos visszajelzés. 

 

Molnár Gábor: A beszámolóban olvastam, hogy az Alteo Nyrt. és a Greenenergy Market Kft 

képviselőivel egyeztetéseket folytattál. Érdeklődött, hogy újra tárgyalni fogja-e a képviselő-

testület a szélkerekek ügyét. 

 

Lőrincz György: Válaszul elmondta, hogy jelenleg a cégek képviselői sem tudnak több 

információt a kérdésben. Abban egyeztünk meg, hogy a jogszabályváltozás kihirdetése után 

ismételt tárgyalásokat folytatunk. 

 

Közérdekű kérdés, bejelentés nem hangzott el. 

 

Lőrincz György polgármester 18 órakor a képviselő-testület ülését berekesztette. 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

Lőrincz György dr. Péntek Tímea 

polgármester jegyző 

 


